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25-05-2021 

 

 
 

datum  :  24-05--2021 

steller(s)  :  Patrick Hegeman – Fractie B06 

onderwerp  :  Wietkweker naar Lingewaard 

ontvangst griffie :  25-05-2021 (in te vullen door de griffie) 

 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Aanleiding / toelichting: 

 

Op 18 mei heeft het college in een informatienota aan de raad gemeld, dat er positief is besloten op de 

vestiging van een wietteler in Lingewaard. De Gelderlander heeft hier vervolgens ook over bericht. 

 

Vragen: 

 

1. “De burgemeester heeft positief geadviseerd omdat er, op het gebied van openbare orde en 

veiligheid, geen reden was om negatief te adviseren”. Op welke punten zijn afwegingen gemaakt op 

het gebied van openbare orde en veiligheid? 

2. Graag krijgen wij inzicht in alle overleggen tussen gemeente en politie, alsmede het advies zoals dit 

aan het ministerie is verzonden. Mocht u dit niet openbaar willen maken, kunt u deze bescheiden 

dan voor de raad ter inzage leggen bij de griffie? 

3. Welke politie-inzet wordt voorzien gedurende de proefperiode? 

4. Wordt Lingewaard/Over-Betuwe gecompenseerd voor deze extra politie-inzet, of gaat dit ten koste 

van de huidige politie-inzet voor Lingewaard/Over-Betuwe? 

5. Soortgelijke proeven in Canada laten zien, dat drugsbendes er alles aan doen om de staatswiet uit 

de markt te drukken. Zijn er signalen, dat dergelijke problemen ook in Lingewaard te verwachten 

zijn? 

6. Mocht tijdens de proef blijken, dat de overlast van drugsbendes binnen Lingewaard stijgt, heeft het 

college dan de bevoegdheid om ten alle tijden de proef per direct te beëindigen? 

7. Welke exacte locatie binnen Lingewaard heeft de teler op het oog? 

8. Zijn de omliggende bedrijven en bewoners al ingelicht over de komst van de wietteler? Zo nee, 

wanneer gaat dit gebeuren? 

9. Wanneer er nog een uitgekozen teler naar Lingewaard wil komen en deze teler voldoet ook aan alle 

eisen, gaat het college hier dan ook een positief advies over afgeven? 

 

Afgelopen november hebben wij in de raad de “evaluatie preventie- en handhavingsplan alcohol 2017-2020” 

besproken. Hieruit bleek dat drugsgebruik onder de Lingewaardse jeugd gestegen is. Onder VMBO-

leerlingen is het blowen zelfs meer dan verdubbeld in drie jaar. 

 

10. Is het college met B06 van mening dat het normaliseren van drugsgebruik onder jongeren moet 

worden ontmoedigd en niet moet worden gestimuleerd? 

11. Door het kweken van wiet onder staatstoezicht wordt het aanbod vergroot en zal de prijs dalen, zo 

blijkt uit proeven in andere landen. Ervan uitgaande dat het college drugsgebruik onder de jeugd niet 

wil stimuleren, hoe valt dit dan te rijmen met het uitnodigende beleid voor wietteelt in Lingewaard? 

schriftelijke vragen (art. 18 rvo) 
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Ondertekening: 

 

 Fractie B06 
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beantwoording vóór :   (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

zaaknummer :  

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

bijlagen  :  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de 

burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. J. Wijnia                       M.H.F. Schuurmans-Wijdeven 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € 95,-- (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


